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The Multi-Purpose Detector (MPD) is the main experiment at the NICA collider in Dubna.
The construction of MPD consists of many detectors and components. The variety of materials
in construction and the nested design lead to the impact of inner MPD detectors on the work of
outer ones, and studies of their material budgets are very important. In this work the study of
material budget of the Electromagnetic Calorimeter (ECal), Forward Hadron Calorimeter (FHCal)
and Time-Projection Chamber (TPC) for the MPD experiment is presented in detail.

MPD является основным экспериментом на коллайдере NICA в Дубне. Конструкция много-
целевого детектора MPD состоит из множества детекторов и компонентов. Применение различ-
ных материалов и вложенность конструкции приводят к влиянию внутренних детекторов MPD
на работу наружных, следовательно, оценка распределения материалов в различных подсисте-
мах детектора MPD очень важна. Подробно представлено исследование материального баланса
электромагнитного калориметра (ECal), прямого адронного калориметра (FHCal) и временной
проекционной камеры (TPC) для эксперимента MPD.
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